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Verzochte wiiziging Whbni i.v.m. bijstand NCSC zorginstellingen farm.bedrijven en onderzoekscentra ak.docx

Op verzoek vanIEE formeer ik je over het volgende:

Justitie is n.a.v. verhoogde dreiging (analyse NCTV) bezig met wetsvoorstel waarin de WBNI wordt gewijzigd. Het beoogt het

volgende te regelen:

Bijstandverlening vanuit het Nationaal Cyber Security Centrum (NCSC) kan ervoor zorgen dat digitale incidenten bij deze

organisaties, zoals de uitval van netwerk- en informatiesystemen, worden voorkomen ofzo snel mogelijk worden

opgelost. De wettelijke grondslag hiervoor ontbreekt momenteel. Dit voorstel regelt daarom grondslag voor het NCSC om

deze taken te verrichten voor de duur van de verhoogde dreiging in het kader van de uitbraak van COVID-19 en om in het

kader daarvan persoonsgegevens te verwerken.

Het wetsvoorstel roept nog wel vragen op, vooral over:

- De rol van Z-CERT bij ziekenhuizen (is aanvulling NCSC nodig?)
- Samenloop met herbeoordeling zorg als vitaal belang. Ik begrijp inmiddels dat die samenloop er niet in gelezen

moet worden (het wetsvoorstel wijzigt een artikel dat losstaat van “vitaal” en ook geen meldplichten etc in het

leven roept). Echter, je kan je wel afvragen of je na afloop crisis met dit wetsvoorstel nog met droge ogen kan

zeggen dat zorg niet vitaal is / alleen een zeer beperkt groepje vitaal is.

Ik heb die vragen gesteld, afstemming loopt nu.

Qua proces:
- Voor mij kwam dit wetsvoorstel uit de lucht vallen, ik weet hier alleen van door een klein juridisch vraagje van justitie
- Ik heb n PZO geinformeerd
- I (EEE) is de directie die zich hier mee bezig houdt. PG heb ik op de hoogte gesteld. Ik ga CZ zekerheidshalve

ook informeren.
- 1k heb [JEEZ 3kevraagd hoe de minister en beleidsdirecties worden geinformeerd, nog geen reactie op gehad.

aakt zich wat zorgen over hoe zaken bij ons komen en dat wij niet verantwoordelijk worden voor de

beleidsafstemming.
@ Zijn er nog anderen die wat jou betreft geinformeerd moeten worden?

@ Verder nog aanvullende ideeen/gedachten/suggesties ;)?

Grt


